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N á v r h    n a    u z n e s e n i e 
 
 

 
Mestské zastupiteľstvo 
 
Schvaľuje: 
 
 

Podporné stanovisko mesta Žiar nad Hronom k zachovaniu civilnej  prevádzky letiska Sliač 
  
                                                                            

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

Dôvodová správa 

 
 
 
 

Mesto Žiar nad Hronom veľmi  pozorne  sleduje   vývoj okolo plánovanej rekonštrukcie 
letiska Sliač. Rovnako si ceníme snahu predsedu Banskobystrického samosprávneho kraja 
Jána Luntera a primátora Banskej Bystrice Jána Noska, ako aj poslancov zastupiteľstva 
BBSK o zachovanie civilnej časti letiska Sliač aj po jeho rekonštrukcii, ktorá by sa mala 
uskutočniť v rokoch 2021-2023. 

Civilná letecká doprava z letiska Sliač, do ktorej sa v minulosti investovali nemalé verejné 
investície je dlhé roky dôležitou súčasťou ekonomického rozvoja celého Banskobystrického 
regiónu, vrátane cestovného ruchu nášho kraja. Sme presvedčení, že by mala zostať 
zachovaná aj po plánovanej rekonštrukcii letiska ako jeho neoddeliteľná súčasť, v 
koexistencii s modernizovanou leteckou základňou.  

To by sa malo premietnuť už do pripravovanej logistiky celého projektu rekonštrukcie a 
nečakať až na samotné dokončenie stavby. 

Preto žiadame ministerstvá dopravy, obrany i samotnú vládu SR, aby v nadväznosti na 
predbežné rokovania s predstaviteľmi BBSK a mesta Banská Bystrica zakomponovali 
civilnú leteckú dopravu už do projektu rekonštrukcie letiska Sliač v súvislosti s 
modernizáciou leteckej základne a tento región tak neprišiel o strategický bod svojho 
budúceho rozvoja. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


